



Protokoll styrelsemöte SBK

Plats: Solna-Sundbybergs BK

Tidpunkt: 2024-04-23 kl. 19.00

Protokoll nr: 6

Närvarande: *Ann Carlson, Silvana Fröjdendahl, Lennart Larsson, Malena Lewenhaupt Schmidt, Susanna Lönngren och Susanne Vikström*

Anmäلت förhinder: *Björn Dahl, Beatrice Johansson, Anna Löfblad*

1. Mötets öppnande

- Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen

- Styrelsen beslutade att fastställa den förelagda dagordningen.

3. Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar

- Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar.

4. Föregående mötesprotokoll och bevakningslista

- Det finns Inga protokoll för justeringar.

5. Ekonomi

- Kassören presenterade en nulägesrapport och en Resultaträkning och Balansräkning.

6. Rapporter sektorer

6.1. HUS

Sektorsansvarig: Lisa Holmberg

Kontaktperson: Silvana Ahleby och Beatrice Johansson

- Ingen rapport har inkommit från sektorn.
- Styrelsen beslutade att: utbilda instruktörer inom Bruks. Distriktet betalar för en instruktörsutbildning Bruks per klubb. Trolig kursstart är under hösten 2024. Styrelsen ger Silvana Fröjdendahl i uppdrag att kontakta ansvarig och göra en plan.



6.2. PR/INFO

Sektorsansvarig: Anne-Christine Stareborn.

Kontaktperson: Lennart Larsson

- Ingen rapport har inkommit från sektorn.

6.3. Rallylydnad

Sektorsansvarig: Åsa Grundén

Kontaktperson: Susanna Lönngren

Sektorn planerar:

- En domarkonferens den 4 maj.
- Ett DM på Tyresö BK den 5 maj.
- Att genomföra ett fysiskt planeringsmöte 28 maj.
- Planerad skriverutbildning 16 juni.
- Nordiska mästerskapen i Rallylydnad kommer att genomföras den 9–10 november, arrangör är Värmdö BK.

6.4. RUS

Sektorsansvarig: Anne-Christine Stareborn

Kontaktperson: Anna Löfblad

- En allmän Mentalbeskrivning M1 Zoom kurs har genomförts.

6.5. Patrullhund

Sektorsansvarig: Thomas Lamrell

Kontaktperson: Ann Carlson

- På Järfälla BK genomfördes en prova-på dag patrullhund, med 11 deltagande ekipage.
- Inkommen förfrågan om milersättning för prov på patrullhund på 4500 kronor. Styrelsen beslutade att ge 2500kr. Detta på grund av att det inte framkommit i någon budget om någon milersättning. Styrelsen anser också att det räcker med att en person kontrollerar den klubb man avser att besöka inför prova på dagen.

6.6. Räddning

Sektorsansvarig: Olivia Jonsson

Kontaktperson: Malena Lewenhaupt Schmidt



- Ingen rapport har inkommit från sektorn.

6.7. TÄS

Sektorsansvarig: Lotta Wiklander

Kontaktperson: Susanne Vikström

- Den 17 mars examinerades fem tävlingsledare i lydnad på Mälarö BK av Anders Svensson, alla blev godkända.
- Domaruppdrag är fördelade till våren. Vid tre lydnadstävlingar har vi lånat in domare från Sörmland och Uppland, totalt 7.
- Vandringspriserna utdelades på årsmötet.
- Sektorn har skickat ut en förfrågan till samtliga lokalklubbar om utbildningsbehov samt om utbildningen behövs i närtid eller längre fram
- En domaraspiranten till patrull har klarat provet till tävlingsledare i patrullhund.
- Problemet med SBK tävling kvarstår och det skapar mycket extra arbete. Sektorn anser att systemet fortfarande är bristfälligt.
- Många lokalklubbar har markproblem vilket lett till en inställd tävling.
- Under våren planeras följande:
 - domaruppdrag till hösten
 - börja planera 2025 års tävlingar
 - göra en planeringsplan för utbildningar

7. VU-rapport

- Ingen VU rapport.

8. Inkommande och utgående handlingar

- Kongresshandlingar

9. Arbetsgrupper inom styrelsen

- Inget att rapportera

10. Inför vårmötet, vem gör vad, dagordning

- Planering är igång.



11. Sektorsansvariga

- Styrelsen föreslår att Patrullhund ska utöka sektorn med flera medlemmar. Detta för att säkerställa att det finns fler personer med rätt kompetens. Samt att det kommer att underlätta arbetet inom sektorn.

12. Medlemsansvarig i distriktet för sektorsansvariga

- Sekretessavtal ska tas fram till de som får full behörighet till medlemsregistret.

13. Övriga frågor

- Styrelsen ser möjligheten till ett gemensamt möte i början av september med sektorsansvariga och styrelsen. Förslag på datum: 10 september.

14. Nästa möte

- 21 maj

15. Mötet avslutande

- Mötet avslutades 21.15

Lennart Larsson
Ordförande

Malena Lewenhaupt Schmidt
Sekreterare